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Saker: 

1. Økonomi- og handlingsplan – varslet mulig politisk sak om ny skolestruktur  
2. Gjenbruksdagen 
3. Elev- og foreldreundersøkelse 
4. Nasjonale prøver 
5. Halloween 
6. Skøytebane 

 

1. Kommunens økonomi- og handlingsplan 
I kommunens økonomi- og handlingsplan varsles det store utfordringer med å håndtere økte 
utgifter i forbindelse med blant annet renteøkninger og strømpriser. 
 
Planen i korte trekk 
I planen foreslås det mange budsjettkutt. For skolene er blant annet følgende foreslått: 

• Lavere vikarbudsjett (halvering) 

• Avvikling av utvidet skoledag (tilsvarer 1 årsverk ved Lillås skole) 

• Færre lærerstillinger grunnet færre elever/klasser 

• Færre assistentstillinger  

• Avvikling av bemannet skolehage 

• Avvikling av lokalt vedtatt ordning for friplasser ved SFO (statlige ordninger 
videreføres) 

 
Varslet nedleggelse av en skole 
På grunn av fremtidsutsikter med synkende antall elever i Horten forslås det å legge ned en 
skole og fortette de andre. I handlingsplanene eksemplifiseres dette med å legge ned Lillås 
skole og fordele elevene på enten Sentrum og Nordskogen skole slik at man får «fulle» 
klasser, fremfor mindre klasser som man har på Lillås nå. I Horten er en «full» klasse 28 
elever i hver klasse. I handlingsplanen står det at en slik politisk sak bør komme opp i 
handlinsplanperioden (2022 – 2023).  
 
FAU mener at dette ikke bare vil påvirke elevene på Lillås i stor grad, men også alle de andre 
skolene som vil få vesentlig flere elever per trinn.  
 
FAU sine ankepunkter ved forrige forslag om nedleggelse av Lillås skole 
Ankepunktene som det ble lagt vekt på ved forrige «kamp for Lillås» for ca. 2 år siden er 
fortsatt like gjeldende. Utfordrende skoleveier, fortetting av biltrafikk og de andre skolenes 
mangel på tilstrekkelig uteområde i henhold til anbefalinger står fortsatt sterkt. Om man i 
tillegg også tar høyde for de andre kuttene som f.eks. lavere vikarbudsjett i kombinasjon 
med større antall elever per klasse så er det å anta at dette tiltaket også vil gå ut over 
læringsmiljø og lærernes kapasitet til å «se hver enkelt elev». 
 



Det ble forslått å så snart som mulig få satt opp en arbeidsgruppe for dette, om mulig på 
tvers av FAU-ene på de forskjellige skolene for å ta opp kampen mot dette forslaget da det 
fremstår som en «kald økonomisk tallknusing» som ikke tar hensyn til barnas beste. 
 
 
Opprettelse av en arbeidsgruppe 
Alle som ønsker å delta i en slik arbeidsgruppe kan gi beskjed til FAU-styret. Alle bidrag 
mottas med åpne armer. 
 
Individuell kommunikasjon med Horten kommune 
Det avholdes et åpent folkemøte 15. november kl. 19. FAU oppfordrer at de som har 
anledning stiller opp på dette møtet. Man kan også stille spørsmål og fremme meninger på 
kommunens nettside. https://www.horten.kommune.no/sd/skjema/hkom155/ 
Økonomi – og handlingsplanen kan leses i sin helhet her 
https://www.horten.kommune.no/nyheter/okonomi-og-handlingsplan-2023-
2026.51358.aspx 
 
 
Ekstraordinært SU- og foreldremøte 
Det ble også vurdert å kalle inn til ekstraordinært SU-møte ettersom  det ikke er noe planlagt 
SU – møte før neste kommunestyremøte. Et ekstraordinært storforeldremøte vil nok også bli 
gjennomført når saken eventuelt skal tas opp politisk, eller før, dersom det er behov.  
 

2. Gjenbruksdagen 
Rektor snakket kort om arrangementet. Det var godt oppmøte og mye klær. Det som ble til 
overs er gitt til Norsk Nødhjelp. Rektor takker for innsatsen.  

 

3. Elevundersøkelsen 
Rektor informerte om elevundersøkelsen som gjennomføres i 5.-7. trinn denne uken. 
Undersøkelsen tar for seg blant annet hvordan elevene har det på skolen, deres relasjoner 
og hvordan de opplever egen deltakelse og mulighet for medvirkning i skolehverdagen. 
Undesøkelsen er frivillig og anonym og forholder seg til GDPR. Etter endt undersøkelse blir 
det utformet rapporter for hver klasse som lærerne kan brukes til å jobbe målrettet videre 
med både det positive og negative som kommer fram. 
 
Ved forrige undersøkelse scoret skolen godt. Elevene meldte om gode relasjoner til de 
voksne og godt læringsmiljø. Det kom fram litt høye tall på mobbing spesielt på det øverste 
trinnet og noe lav grad av elevmedvirkning. Dette har blitt jobbet aktivt med denne høsten. 
 

3. Foreldreundersøkelsen 
Det er flere år siden sist det ble gjennomført en foreldreundersøkelse grunnet pandemien. 
Her vil det også lages en rapport på lik linje som elevundersøkelsen som danner grunnlag for 
videre arbeid blant de ansatte og i SMU/SU. Rektor minner på at det er viktig å få en så høy 
svarprosent som mulig slik at underlaget får så reelle tall som mulig for å kunne fatte gode 
tiltak. 
 

https://www.horten.kommune.no/sd/skjema/hkom155/
https://www.horten.kommune.no/nyheter/okonomi-og-handlingsplan-2023-2026.51358.aspx
https://www.horten.kommune.no/nyheter/okonomi-og-handlingsplan-2023-2026.51358.aspx


4. Nasjonale prøver 
Nasjonale prøver ble gjennomført før høstferien. Resultatene er ferdig analysert lokalt og 
resultatene er allerede tatt i bruk for videre arbeid. Det er i år blitt brukt helt nye prøver som 
er i tråd med den nye læreplanen LK20. Prøvene er ikke ment for å avdekke vansker, men for 
å måle elevenes mestringsnivå etter 4 år i skolen. 
 
På Lillås har det også blitt innført strenge rutiner for planlegging, gjennomføring og 
etterarbeid i forbindelse med prøvene da det tilbake i tid var liten grad av systematikk rundt 
dette. Dette har de siste 5 årene blitt mer samkjørt og likt på tvers av skolen. Dette for å 
sikre at de som scorer svakt får den oppfølgingen de trenger, samt at det er tiltak på plass 
for de som scorer høyt med tanke på hvordan man jobber videre. Det er også lagt fokus på å 
øke kvaliteten på skole-/hjemsamarbeidet slik at hjemmet får raskt beskjed dersom skolen 
er bekymret for den faglige utviklingen. 
 

5. Halloween 
4. klasse og Pernille fra 1. klasse pyntet kjelleren med en «natursti/hinderløype». På 
kveldstid ble det meldt om mange ulike arrangementer i regi av foreldrene på trinnene. I all 
hovedsak meldes det om at foreldre og barn var fornøyde. Det var både arrangementer med 
store og mindre grupper, både med og uten fest/samling før man gikk rundene. 
 
Foreldrestyrte samlinger/geografiske inndelinger føltes kanskje for en del av de eldre 
elevene som noe tvunget, men fungerte fint for de yngre. I all hovedsak var det et tilbud for 
alle å ha noen å gå sammen med selv om det kanskje kunne vært igangsatt planlegging litt 
tidligere. Det vil bli derfor bli informert om dette på vår-foreldremøtet fremfor høst-
foreldremøtet fremover. 
 
At alle har noen å gå med på Halloween er et felles ansvar, så det er viktig at årets gode 
arbeid videreføres. Det er også viktig at alle foreldre støtter opp om det at alle skal med og 
at man må tåle å gå med noen fler enn bare «favorittene». 
 

6. Skøytebanen 
Forrige sesongs løsning for frivillig vedlikehold av skøytebanen ble diskutert. Det ble vedtatt 
å gjennomføre det på samme måte i år, men med bedre organisering i form av f.eks. en egen 
gruppe i Visma, at man kan melde seg på på datoer osv. slik at ikke noen få ildsjeler blir 
stående alene med arbeidet. Skolen tar morgenene og gjennom skoledagen, men det trengs 
frivillige til å bidra med sprøyting på kveldstid. Rektor inviterer til frivillig dugnad gjennom 
Visma. 


